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Geachte dames en heren leden van de gemeenteraad, geachte voorzitter, 

Mijn naam is en ik spreek namens de vereniging Tongerseweg Veilig. 

U gaat vanavond bespreken wat het voornemen van de staatssecretaris betekent voor de 
haalbaarheid van een milieuzone in het centrum. 

Graag geven wij u het volgende mee. 

Wij zijn door de wethouder via het Platform Luchtkwaliteit nauw betrokken bij zijn plannen voor de 
milieuzone. Daarbij zijn wij tot de conclusie gekomen dat een mogelijke milieuzone voor de 
Tongerseweg weinig verschil maakt. De luchtkwaliteit op de Tongerseweg verandert er niet veel 
door, maar dat was ook niet de bedoeling. De maatregel is bedoeld voor het centrum. Hooguit 
krijgen wij modernere, dus nog grotere vrachtwagens langs. Voor de trillingen is dat slecht, voor 
het geluid gunnen we de gemeente op dit moment het voordeel van de twijfel. Over de veiligheid 
zijn wij op dit moment in gesprek met de wethouder. 

Anders dan andere insprekers waarderen wij het dat deze wethouder zo voortvarend is dat hij bij 
nieuwe ontwikkelingen niet gaat zitten afwachten tot het einde van de termijn die de raad hem 
heeft gegund, maar zelf alvast aan de slag gaat met alternatieven. En de manier waarop hij buurten 
en belanghebbenden daarbij betrekt is voorbeeldig. Zo mag de gemeente het vaker aanpakken! 

Wat ons betreft kan die milieuzone met camerahandhaving er komen. Wel vragen wij u de 
wethouder op te dragen zijn contacten in den Haag te gebruiken om de staatssecretaris ertoe te 
bewegen op Europees niveau werk te maken van de verruiming van de uitwisseling van 
kentekengegvens zodat alle verkeersregels en parkeervoorschriften kunnen worden gehandhaafd. 

Dank u voor uw aandacht. 

Tongerseweg Veilig 


